

Call for proposals

IHP listens to your needs

The institute has expanded into a new building offering 1 100 m² of additional space dedicated to scientific activities, and welcomes new programme formats of three, six or twelve weeks.

Two buildings for one objective: fostering scientific exchange at the topmost level.

Submit your projects now

IHP is open to all disciplinary fields around mathematics, physics, computer science and their interactions with related disciplines (biology, climatology, neuroscience, etc.)

These programmes are coordinated and organised by a dedicated team, the Centre Émile Borel.

Thematic programmes 3 / 6 / 12 weeks

Coordinated by an organising committee of two to four researchers, assisted by an international scientific committee, a thematic programme can last **three, six or twelve weeks** and accommodate between 50 and 120 international scientists for conferences, courses and seminars.

Project submission deadline

May 15th 2024 for long and short programmes in 2027



Research in Paris

This programme is ideal for developing or finalising a project with a small group of collaborators who are geographically distant and can gather at IHP over a period of one to six weeks.

Project submission deadline

May 15th 2024 for a *Research in Paris* between January and June 2025

October 15th 2024 for a *Research in Paris* between July and December 2025

Doctoral training

If you have a doctoral course project that takes the form of lectures or intensive work groups, IHP will support you in its premises or in those of partner institutions.

Project submission deadline

May 15th 2024 for courses between January and June 2025

October 15th 2024 for courses between July and December 2025



Further information and all application forms:
<https://indico.math.cnrs.fr/category/547/>

The strengths of IHP

- ▶ An institute of excellence located in the heart of Paris
- ▶ Substantial financial support
- ▶ Audiovisual recordings with live broadcast on the IHP website and VOD on the platform *Carmin.tv*

- ▶ A library with an exceptional collection of monographs and journals in mathematics and theoretical physics
- ▶ Two completely renovated buildings with improved work and exchange spaces
- ▶ An experienced team specifically dedicated to the organisation of your scientific programmes

L'IHP à l'écoute de vos besoins

L'institut s'est agrandi dans un nouveau bâtiment offrant 1 100 m² d'espace supplémentaire dédié aux activités scientifiques, et accueille de nouveaux formats de programmes de trois, six ou douze semaines.
Deux bâtiments pour un objectif : favoriser les échanges scientifiques au plus haut niveau.

Déposez vos projets dès maintenant

L'IHP est ouvert à tous les champs disciplinaires autour des mathématiques, de la physique, de l'informatique et de leurs interactions avec des disciplines connexes (biologie, climatologie, neurosciences, etc.)
Ces programmes sont coordonnés et organisés par une équipe dédiée, le Centre Émile Borel

Programmes thématiques 3 / 6 / 12 semaines

Coordonné par un comité d'organisation de deux à quatre chercheurs et chercheuses assistées d'un comité scientifique international, un programme thématique peut s'étendre sur une durée de **trois, six ou douze semaines** et permet d'accueillir entre cinquante et cent vingt scientifiques internationaux autour de conférences, cours et séminaires.

Dépôt des projets

15 mai 2024 pour les programmes courts et longs en 2027



Plus d'informations et dépôt des projets sur :
<https://indico.math.cnrs.fr/category/547/>

Research in Paris

Ce programme est idéal pour développer ou finaliser un projet en toute sérénité avec un petit groupe de collaborateurs et collaboratrices géographiquement éloignées qui peuvent ainsi se retrouver à l'IHP sur une période de une à six semaines.

Dépôt des projets

► **15 mai 2024** pour un *Research in Paris* entre janvier et juin 2025

► **15 octobre 2024** pour un *Research in Paris* entre juillet et décembre 2025

Formation doctorale

Vous avez un projet de cours doctoral qui prend la forme de cours magistraux ou de groupes de travail intensif, l'IHP vous soutient dans ses locaux ou dans ceux d'institutions partenaires

Dépôt des projets

► **15 mai 2024** pour les cours entre janvier et juin 2025

► **15 octobre 2024** pour les cours entre juillet et décembre 2025

Les forces de l'IHP

- Un institut d'excellence localisé au cœur de Paris
- Un soutien financier substantiel
- Des captations audiovisuelles avec diffusion en direct sur le site web de l'IHP et visionnage à la demande sur *Carmin.tv*

- Une bibliothèque au fonds documentaire exceptionnel en mathématique et physique théorique
- Deux bâtiments totalement rénovés avec des espaces de travail et d'échange améliorés
- Une équipe expérimentée spécifiquement dédiée à l'organisation de vos activités scientifiques